
Geachte leden van de raad, 
 
De technische sessie over Beter Benutten / capaciteitsonderzoek sportaccommodaties die gepland 
stond op woensdag 1 april gaat niet door. Het zal u niet verrassen dat de coronacrisis en de daarbij 
horende veiligheidsmaatregelen hiervoor aanleiding zijn. 
 
Deze week ontvangt u een collegebrief over eerder genoemde onderwerpen. Het noodgedwongen 
geen doorgang kunnen laten vinden van de technische sessie en waarschijnlijk ook de behandeling in 
de raadscommissie van 15/4 heeft vooral voor Beter Benutten gevolgen. De eerste gesprekken over 
inroostering voor volgend seizoen zijn al gestart en een uitvraag bij alle verenigingen voor aantal 
uren, voorkeurslocatie- en tijden volgt snel en kan ook niet wachten. 
 
Vergelijkbaar met vorig jaar willen we u echter wel de gelegenheid bieden om technische vragen te 
stellen. Dit kan door de omstandigheden alleen schriftelijk. Mocht u naar aanleiding van de 
collegebrief en het bijgevoegde capaciteitsonderzoek vragen willen stellen, kunt u deze mailen aan 
Margreeth Visser (margreeth.visser@groningen.nl). U kunt dit doen t/m 1 april. Vervolgens worden 
alle vragen gebundeld en voorzien van een antwoord aan u retour gestuurd. 
 
Wat betreft het capaciteitsonderzoek kan het onderzoeksbureau Drijver en Partners indien gewenst 
in een later stadium alsnog een presentatie en toelichting geven over de opzet, uitgangspunten en 
resultaten van het onderzoek. Het verzoek is echter om technische vragen over het 
capaciteitsonderzoek nu ook al zoveel mogelijk te stellen. 
 
Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  
  
Met vriendelijke groet,  
Namens wethouder Jongman,  
Hessel Luxen 
Bestuursadviseur  
Gemeente Groningen 
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